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Prvi dan po objavi novice o
podržavljenju Nove KBM je
borzni tečaj njene delnice
strmoglavil za 20
odstotkov. Državljani, ki so
jih kupili leta 2007 v prvi
javni prodaji, so do danes
izgubili več kot 96
odstotkov denarja.
« Nadaljevanje s strani 1

»Še decembra lani je uprava NKBM na
skupščini pomirila male delničarje, da
naj ne bi prišlo do unovčenja hibridnih
obveznic oziroma da bodo te vzdržale,«
nam je včeraj povedal predsednik druš-
tva malih delničarjev MDS Rajko Stan-
kovič. Tudi Alešu Škerlaku, izvršnemu
direktorju skupine Alta - njeni skladi
imajo trenutno v lasti približno 116.000
delnic NKBM - je bilo zagotovljeno, da
do pretvorbe ne bo prišlo. To naj bi bil
tudi poglavitni razlog, da so nedržavni
lastniki, ki so imeli na decembrski
skupščini NKBM prevladujoč vpliv (dr-
žava ni smela glasovati), soglašali s po-
večanjem osnovnega kapitala z izklju-
čitvijo prednostne pravice. »Vseeno je
bilo pričakovano, da bo prišlo do pret-
vorbe, saj uprava ni pravočasno našla
vlagatelja,« je povedal Škerlak.

Namesto strateškega
vlagatelja dodatni odpisi
Stankovič je zato upravi NKBM že poslal
dopis z več vprašanji. »Kaj se je zgodilo,
da so bili potrebni tolikšni odpisi zdaj in
ne ob dokapitalizaciji, napovedani do
konca junija? Je bila lanskoletna izguba
že vnaprej načrtovana, ali pa so bile na-
rejene nove slabitve? Koliko jih banka še
potrebuje?« je bil kritičen predsednik
MDS. Lepe besede ni našel niti za način,
kako sta se Hauc in država lotila reševa-
nja NKBM. »Težko bodo prodali banko,

za katero tik pred koncem leta ne vedo,
koliko izgube je ustvarila. Nihče v Slove-
niji ne bo (več) zaupal niti evra v bančne
delnice,« je še dejal Stankovič. Da je is-
kanje novega strateškega lastnika za
NKBM misija nemogoče, ocenjuje tudi
Škerlak. »Glede na to, da se sanacija
bančnega sistema sploh še ni začela, ga
bo zelo težko najti,« je pojasnil.

Kovačič: Objavili niso
še niti revidiranih rezultatov
Podržavljenje NKBM je presenetilo tudi
njenega prejšnjega predsednika uprave
Matjaža Kovačiča, ki se je umaknil že
decembra 2011. »Čudim se, da je uprava
banke sprejela takšen sklep še pred ob-
javo revidiranih rezultatov, ko bo do-
končno znano, koliko znaša podatek o
vrednosti količnika temeljnega kapitala
(Core Tier 1),« je včeraj izjavil za Dnev-
nik. NKBM je sicer v začetku marca, de-
set dni pred sklepom o pretvorbi
100 -milijonskega posojila v delnice, ob-
javila nerevidirano poročilo o poslova-
nju v letu 2012. Ker je le v zadnjem če-
trtletju oblikovala toliko rezervacij in
oslabitev kot prej v devetih mesecih,
okoli 150 milijonov evrov, je izguba pre-
segla 200 milijonov evrov.

Za tolikšna slaba posojila in posle-
dično luknjo v NKBM se skriva več ra-
zličnih zgodb. V prvi vrsti so jo navrta-
la propadla gradbena podjetja Primor-
je (57 milijonov evrov), MTB (37 milijo-
nov evrov), CPM (29 milijonov evrov),
Gradiš Celje (24 milijonov evrov) in
Konstruktor (23 milijonov evrov), pa
tudi s Cerkvijo povezana Zvon Ena
Holding in T2 (35 milijonov evrov). Na
seznamu največjih slabih posojil
NKBM je z desetimi milijoni evrov tudi
družba Pom-Invest, katere solastnik je
bil Dušan Jovanovič, ki je bil do julija
lani predsednik nadzornega sveta
NKBM, torej v času, ko je bil Hauc
imenovan za predsednika uprave. x

Avtor ie lastnik delnic KBMR.
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